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Voorwoord door onze fractievoorzitter 
 
Beste lezer, 
 
Hierna kun je het jaarverslag lezen, waarin we onze inzet beschrijven in het tweede 
politieke jaar van de PvdA-fractie en wethouder.  
 
Met nog twee jaar te gaan, zijn we nu op de helft. Grote delen van ons 
verkiezingsprogramma zijn uitgevoerd of in gang gezet. Maar we gaan door!  
 
Een sociaal en duurzaam Tilburg, dichtbij de mensen, komt er immers niet vanzelf. 
We hebben daarbij ook jouw hulp nodig. Benader ons daarom gerust als je met ons 
mee wilt doen.  
 
Rode groeten, 
 
Team PvdA Tilburg 
 
De wethouder, Yusuf 
De fractie, Stefan, Bea, Aziza, Rita, Sofie en Kees 
Fractiemedewerkers, Zed en Hans  
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Hogere vermogensgrens voor kwijtschelding gemeentelijke belasting 
Collegebesluit – 15-9-2023 – Link naar artikel 
 
Tilburgers met lage inkomens en weinig vermogen kunnen hun gemeentelijke 
belastingen laten kwijtschelden. Landelijk is in 2022 al bepaald dat de 
vermogensgrens waarbij dit mag verhoogd mag worden. In Tilburg was deze grens 
nog niet verhoogd. Dankzij een motie van de PvdA, SP en GroenLinks gebeurt dit nu 
alsnog. Gehuwden of samenwonenden mogen nu tot €4.572 (eerst €2.572) aan 
vermogen hebben, alleenstaanden tot €3.441 (eerst €1.941), en alleenstaande 
ouders tot €4.199 (eerst €2.399). Hierdoor komen meer huishoudens in aanmerking 
voor kwijtschelding van onroerende zakenbelasting, rioolheffing, afvalstoffenheffing 
en hondenbelasting.  
 
Parkeren voor gehandicapten makkelijker en gunstiger maken 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 17-9-2023 – Link naar artikel 
 
Mensen met een handicap ervaren parkeerproblemen in Tilburg, omdat er weinig 
informatie beschikbaar is over gehandicaptenparkeerplaatsen en bijvoorbeeld de 
aanlegkosten hoger uitvallen dan in andere steden. Dat bleek uit onderzoek dat Bea 
deed naar de situatie in Den Bosch, Breda en Eindhoven. Hieruit blijkt dat in Tilburg 
de regels strenger zijn dan elders; in Eindhoven mogen gehandicapten gratis op 
betaalde parkeerplaatsen staan, terwijl dit in Tilburg alleen op aangewezen 
gehandicaptenparkeerplaatsen mag. Ook wil ze weten waarom de aanlegkosten in 
Tilburg hoger zijn dan elders en pleit ze voor onderzoek naar de verschillen tussen 
Brabantse gemeenten om parkeren voor mensen met een handicap te verbeteren. 
Het college belooft naar aanleiding van de vragen dat er gewerkt wordt aan betere 
informatievoorziening, en geeft ook aan het aanlegtarief fors te verlagen. 
 
Experiment met doneerringen van start 
Collegebesluit – 19-9-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA zet zich in voor een duurzame en sociale stad. Ze benadrukken het belang 
van recycling en pleitten een tijd terug al voor ‘doneerringen’. Voorbijgangers kunnen 
in deze ringen flesjes en blikjes met statiegeld kwijt, waardoor ze niet in 
vuilnisbakken belanden maar kunnen worden gerecycled. Dit initiatief bevordert 
recycling, vermindert overvolle prullenbakken en biedt een kans voor mensen om 
wat extra te verdienen. De gemeente start nu met een experiment in vier gebieden 
met veel zwerfafval. In de zomer van 2024 zal de evaluatie bepalen of dit systeem 
van doneerringen uitgebreid wordt naar meer locaties in de stad. 
 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/flinke-verhoging-van-de-vermogensgrens-voor-kwijtschelding-van-gemeentelijke-belasting/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-dat-parkeren-voor-mensen-met-een-handicap-makkelijker-en-gunstiger-wordt/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-pleit-voor-doneerringen-om-vuilnisbakken-een-sociaal-en-duurzaam-initiatief/
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Gerichtere aanpak van illegale graffiti 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 25-9-2023 – Link naar artikel 
 
De ‘lelijke kant’ van graffiti zijn de zogenaamde tags die Tilburg ontsieren, waarbij de 
tekst TRAB opvallend vaak terugkomt. Deze tag is wijdverspreid op muren, 
elektriciteitskastjes en meer. Ondanks nieuw graffitibeleid waarin staat dat niet-
aanstootgevende graffiti verwijderd zou worden, lijkt dit nog niet te gebeuren. De 
PvdA vraagt daarom of tags systematisch worden verwijderd en of vandalisme wordt 
gemeld bij de politie. Stefan wil weten of de kosten voor tagverwijdering worden 
geregistreerd, zodat deze verhaald kunnen worden op de vandalen. Specifiek over 
de TRAB-tag vraagt hij of er aangifte is gedaan. De PvdA wil daarnaast nog weten 
wanneer en waar de nieuwe graffitimuur wordt geplaatst. 
 
Actieplan om kakkerlakkenplaag Lombardijenlaan te stoppen 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 26-9-2023 – Link naar artikel 
 
Bewoners van Lombardijenlaan 239-281 in Tilburg uitten op 14 september 2023 hun 
zorgen naar de gemeenteraad vanwege een ernstige kakkerlakkenplaag in hun 
straat. De ophoping van afval in hagen door het schoonblazen van de openbare 
ruimte was de voornaamste oorzaak. Ondanks herhaalde verzoeken aan de 
verantwoordelijke instanties werd er geen actie ondernomen. Raadslid Bea heeft de 
situatie bekeken en aandacht gevraagd bij het stadsbestuur. Hoewel de gemeente 
op 15 september actie ondernam door de hagen schoon te blazen, bleven de 
kakkerlakken terugkeren. Bea vraagt het college om de kakkerlakken te verwijderen 
en een plan te ontwikkelen om toekomstige plagen te voorkomen. Ze wil ook dat 
bewoners betrokken worden de oplossing.  
 
Herstel de Tilburgse ‘bènkskes’ die in slechte staat verkeren 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 4-10-2023 – Link naar artikel 
 
De Tilburgse ‘bènkskes’ (officieel: Social Sofas) werden geïntroduceerd in 2006 om 
ontmoetingen in de openbare ruimte te stimuleren. De PvdA merkt op dat veel van 
deze banken nu in slechte staat verkeren, met graffiti, ontbrekende steentjes of 
afbladderende verf. De PvdA vraagt zich af wie verantwoordelijk is voor het 
onderhoud, en of er afspraken zijn met de organisatie achter Social Sofa om dit te 
regelen. Stefan vraagt het college om te overwegen het eigendom van de bènkskes 
over te nemen om structureel onderhoud mogelijk te maken. Dit zou bijdragen aan 
een schone en gastvrije openbare ruimte. 
 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/veel-illegale-graffiti-gespot-in-tilburg-wat-doet-de-gemeente-er-aan/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-actieplan-om-de-kakkerlakkenplaag-aan-de-lombardijenlaan-te-stoppen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/veel-tilburgse-benkskes-in-slechte-staat-wie-zorgt-er-voor-onze-benkskes/
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Aandacht voor de hekken in Witbrant-Oost 
Schriftelijke vragen & motie – Bea Mieris – 8-10-2023 – Link naar artikel 
 
In Witbrant-Oost heeft de gemeente hekken geplaatst om de gemeentelijke 
natuurgrond af te sluiten, waardoor bewoners in hun eigen leefomgeving geen 
ommetje meer kunnen maken. PvdA-raadslid Bea heeft samen met bewoners een 
wandeling gemaakt om de situatie te bekijken en heeft op basis hiervan vragen aan 
het college gesteld. De reden voor de plaatsing van de hekken is onduidelijk, en er 
loopt momenteel zelfs een rechtszaak tegen deze afsluiting. Bewoners vrezen dat 
privacykwesties een rol spelen, maar de raad is hier niet over geïnformeerd. Bea 
vraagt het college om opheldering en een redelijke oplossing voor de bewoners, 
aangezien het wandelen in de eigen leefomgeving moet worden aangemoedigd in 
plaats van ontmoedigd. Op 20 november 2023 heeft Bea een motie ingediend om 
het natuurgebied weer open te stellen voor het maken van wandelingen. De motie is 
helaas afgewezen. 
 
Groenewoud wordt een ‘Gezonde Buurt’ 
Collegebesluit – 12-10-2023 – Link naar artikel 
 
De PvdA zet zich in voor een groene en gezonde leefomgeving. Vorig jaar vroeg 
PvdA-raadslid Stefan de gemeente om deel te nemen aan het project ‘Gezonde 
Buurten’. Jantje Beton, IVN Natuureducatie en JOGG werken hierin samen met 
gemeenten om gezonde buurten te creëren. De gemeente heeft nu Groenewoud 
aangemeld voor dit project. In die wijk wordt nu een gezonde, groene plek 
gerealiseerd met de focus op spelen, natuur en ontmoeting. Groenewoud wordt zo 
de eerste wijk in Tilburg die deelneemt aan dit initiatief. Het Silvrettapark in 
Groenewoud zal het centrum van deze ‘Gezonde Buurt’ worden, waar mensen van 
alle leeftijden kunnen samenkomen om te spelen, ontmoeten en bewegen. 
Wijkwethouder Yusuf Çelik benadrukt dat dit project aansluit bij de ambities voor 
Groenewoud om samen met bewoners en partners de leefomgeving te verbeteren. 
 
Onveilige ‘dubbel groen’-verkeerssituaties onderzoeken 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 17-10-2023 – Link naar artikel 
 
Op bepaalde kruisingen in Tilburg is sprake van 'dubbel groen:' situaties waar zowel 
voetgangers of fietsers die rechtdoor gaan als afslaande auto's tegelijkertijd groen 
licht krijgen. De PvdA heeft opgemerkt dat bij deze kruisingen bijna-ongelukken 
plaatsvinden omdat de verkeersdeelnemers, zowel automobilisten als 
voetgangers/fietsers, niet verwachten dat de ander ook groen krijgt. Om de 
verkeersveiligheid te verbeteren, stelt Stefan vragen aan het college. Hij benoemt 
vier specifieke kruisingen waar dit probleem zich voordoet en vraagt of het college 
dit als onwenselijk beschouwt. Stefan dringt aan op aanpassingen waar nodig en het 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/gemeente-plaatst-hekken-bewoners-van-witbrant-oost-kunnen-geen-ommetje-meer-maken/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/groenewoud-wordt-een-gezonde-buurt/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-aandacht-voor-dubbel-groen-in-verkeerssituaties/
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verminderen van dubbel groen op andere locaties om (bijna-)ongevallen met 
voetgangers en fietsers te voorkomen.  
 
Omzetten van lege kantoren aan de Spoorlaan naar woningen 
Motie – Bea Mieris – 13-11-2023 – Link naar artikel 
 
Tot 2040 moeten er 25.000 betaalbare woningen worden toegevoegd om de 
woningnood in Tilburg te verlichten. Aan de Spoorlaan is 28.569m2 aan leegstaande 
kantoorruimte te vinden. Bea heeft een motie ingediend om leegstaande 
kantoorruimte om te zetten naar betaalbare woningen en woonwerk-concepten. De 
unaniem aangenomen motie roept het college op samen te werken met 
vastgoedpartners, ontwikkelaars en woningbouwcorporaties om nieuwe woningen te 
realiseren. Dat is ook nog eens duurzaam, want er hoeven geen nieuwe woningen 
gebouwd te worden om woonruimte te creëren. In januari 2024 werd bekend dat de 
gemeente Tilburg een opvang- en doorstroomlocatie voor Oekraïners en 
statushouders gaat openen in een van de leegstaande kantoorpanden aan de 
Spoorlaan. Een eerste stap richting invulling van Bea’s motie. 
 
Opstellen Actieplan Fysieke en Digitale Toegankelijkheid 
Motie – Stefan Jansen – 13-11-2023 – Link naar artikel 
 
Ondanks de aandacht voor fysieke toegankelijkheid in het coalitieakkoord ‘Meer 
Voor Elkaar’, ontbreekt vooralsnog het aangekondigde actieplan voor de fysieke 
toegankelijkheid, bijvoorbeeld van gemeentelijke gebouwen, bushaltes en openbare 
toiletten. Er is ook geen plan aan de raad voorgelegd voor het verbeteren van de 
digitale toegankelijkheid van gemeentewebsites en -apps, en die van Tilburgse 
maatschappelijke organisaties. Stefan schreef daarom een motie die het college 
oproept om begin 2024 een actieplan Fysieke en Digitale Toegankelijkheid te 
presenteren, inclusief tijdspad en financiering. Ook vraagt de motie het college om 
ondersteuning te bieden aan organisaties bij het verbeteren van digitale 
toegankelijkheid van hun websites en apps. 
 
Goede ombudsfunctie voor alle Tilburgers 
Motie – Stefan Jansen – 13-11-2023 – Link naar artikel 
 
Elke Nederlandse gemeente is verplicht een ombudsfunctie te hebben, ofwel via de 
Nationale Ombudsman of via een zelf ingestelde ombudsfunctie. De gemeente 
Tilburg is verbonden aan de Nationale Ombudsman, maar de ombudsfunctie is niet 
goed zichtbaar en toegankelijk voor inwoners. Stefan diende daarom een motie in 
tijdens de begrotingsbehandeling. De motie roept op tot het delen van 
onderzoeksresultaten over het verbeteren van de ombudsfunctie – naar aanleiding 
van een PvdA-motie uit 2021, waarin om dit onderzoek werd gevraagd – en vraagt 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/de-pvda-wil-dat-leegstaande-kantoren-aan-de-spoorlaan-omgezet-worden-naar-betaalbare-woningen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-motie-roept-op-tot-een-actieplan-fysieke-en-digitale-toegankelijkheid/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/motie-van-de-pvda-een-goede-ombudsfunctie-voor-alle-tilburgers/
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het college om in 2024 met een voorstel over verbetering van de ombudsfunctie te 
komen. 
 
Aanvraagbedrag verplichte Sportpas afschaffen of sterk verlagen 
Motie – Stefan Jansen – 13-11-2023 – Link naar artikel 
 
De verplichte Sportpas, die 10 euro kost, is een onnodige financiële hindernis voor 
Tilburgers om te bewegen en sporten. Er is echter een bedrag van 177.000 euro 
beschikbaar door niet-geclaimde waarborggelden voor toegangspassen van 
gemeentelijke sportfaciliteiten. Stefan heeft tijdens de begrotingsbehandeling een 
motie ingediend om het aanvraagbedrag van de Sportpas af te schaffen of sterk te 
verlagen met dit beschikbare geld. De Sportpas is vereist voor activiteiten zoals 
fietsen op het wielerparcoursof een abonnement op zwemmen of schaatsen. De 
motie pleit voor onderzoek naar het afschaffen of verlagen van de Sportpas-kosten 
met het vrijgekomen bedrag en het ontwikkelen van een gratis registratiesysteem. 
 
Eigentijdse en inclusieve namen voor Tilburgse gebouwen 
Motie – Bea Mieris – 20-11-2023 – Link naar artikel 
 
In Tilburg is er een opkomst van nieuwe hoogbouw, maar deze krijgt vaak 
traditionele en mannelijke namen zoals de Havenmeester, de Baron, de Bankier en 
de Admiraal. De PvdA streeft naar een inclusieve omgeving in Tilburg, waar iedereen 
zich thuis voelt. Eigentijdse en inclusieve namen dragen daaraan bij. Hoewel 
straatnamen in Tilburg al aandacht besteden aan inclusiviteit, gebeurt dit nog niet bij 
het benoemen van nieuwe hoogbouw. Bea heeft daarom een motie ingediend om 
eigentijdse en inclusieve namen te geven aan nieuwe hoogbouw. De motie is 
goedgekeurd door de raad. 
 
Start van subsidieregeling voor isolatie Tilburgse woningen 
Collegebesluit – 23-11-2023 – Link naar artikel 
 
Vanaf 23 november kunnen Tilburgers subsidie ontvangen voor het isoleren van hun 
woningen. De subsidie is bedoeld voor eigenaren van slecht geïsoleerde woningen 
met een WOZ-waarde onder de 429.300 euro, waarbij de subsidie varieert op basis 
van woningwaarde en inkomen. De begeleiding tijdens het isolatieproces verlicht de 
inspanning voor de subsidieontvangers. Deze regeling zorgt voor lagere 
energiekosten voor inwoners en een verminderd energieverbruik in de gemeente, 
met extra aandacht voor huishoudens met een laag inkomen. Een mooi initiatief dat 
sociale en duurzame politiek verenigt. 
 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/de-verplichte-sportpas-een-onnodige-financiele-drempel-om-te-kunnen-bewegen-en-sporten/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/geef-tilburgse-gebouwen-eigentijdse-en-inclusieve-namen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/gemeente-start-met-subsidieregeling-voor-isolatie-van-tilburgse-woningen/
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Overzicht regelingen en voorzieningen voor minima-huishoudens 
Motie ingevuld – Stefan Jansen – 5-12-2023 – Link naar artikel 
 
Stefan heeft in 2022 een motie ingediend om een overzicht te laten creëren van de 
vele regelingen en voorzieningen voor minima-huishoudens in de gemeente. Door 
de complexiteit van het systeem, met diverse uitvoerders en aanvraagprocedures, 
ervaren de doelgroepen vaak moeilijkheden bij het begrijpen en benutten van de 
beschikbare regelingen. Naar aanleiding van Stefan’s motie is er sinds eind 2023 
een overzicht dat te vinden is op de gemeentewebsite. Het bevat de verschillende 
uitvoerders en criteria van elke regeling. Nu wordt nog verder onderzocht hoe het 
systeem kan worden vereenvoudigd. Bijvoorbeeld door een eenduidiger 
aanvraagsysteem, minder verscheidenheid in uitvoerders en duidelijkere 
voorwaarden. Ook wordt overwogen of de doelgroepen van en communicatie over 
de regelingen kunnen worden aangepast. 
 
15.6 miljoen euro voor woningen en voorzieningen in Tilburg-Noord 
Collegebesluit – 9-1-2024 – Link naar artikel 
 
Tilburg-Noord krijgt een investeringen van 10.9 miljoen euro uit het 
Volkshuisvestingsfonds. Dit wordt aangevuld met 4.7 miljoen van de gemeente, in 
geïnvesteerd in de wijken Stokhasselt en Heikant. In samenwerking met 
woningcorporaties WonenBreburg en TBV Wonen zal het geld worden gebruikt voor 
renovatie en verduurzaming van ongeveer 500 woningen, herindeling van 
bouwblokken, verbetering van de openbare ruimte, en investeringen in 
maatschappelijke voorzieningen. De subsidie is onderdeel van het Nationaal 
Programma Leefbaarheid en Veiligheid, gericht op het verbeteren van leefbaarheid 
en veiligheid in specifieke delen van Tilburg. Wethouder Yusuf Çelik benadrukt de 
positieve impact op wonen, leefbaarheid, klimaat, en energie, en beschouwt het als 
een win-win-win-win-situatie voor Tilburg-Noord. 
 
‘Iedereen een (t)huis’ geeft onder andere invulling aan PvdA-motie 
Motie ingevuld – Bea Mieris – 10-1-2024 – Link naar artikel 
 
Bea zet zich in voor betere opvang van dakloze kwetsbare EU-migranten in Tilburg. 
Haar motie om deze groep beter op te vangen werd ingevuld in het regionaal 
actieplan 'Iedereen een (t)huis'. Het plan, gericht op regio Midden-Brabant, inclusief 
Tilburg, streeft naar een structurele aanpak van groeiende dakloosheid. Het omvat 
preventie en het 'wonen eerst'-principe, waarbij daklozen snel huisvesting krijgen. 
Samenwerking met diverse partijen is een kernprincipe, met korte-termijnacties zoals 
preventie van dakloosheid en winteropvang. Voor dakloze EU-migranten worden 
maatregelen genomen, waaronder uitbreiding van ondersteuning door Stichting 
Barka en opvang door De Traverse na sluiting van de winteropvang. 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/overzicht-van-alle-regelingen-en-voorzieningen-voor-minima-huishoudens-naar-aanleiding-van-pvda-motie/
https://www.tilburg.nl/inwoners/laag-inkomen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/15-6-miljoen-euro-voor-woningen-en-buurtvoorzieningen-in-een-duurzamer-tilburg-noord/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/daklozen-actieplan-iedereen-een-thuis-geeft-onder-andere-invulling-aan-pvda-motie/
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Kritische vragen over fietsparkeren in het Dwaalgebied 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 16-1-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA is blij met de nieuwe fietsenstalling in het Dwaalgebied, maar ziet nog 
steeds problemen rondom fietsparkeren in het gebied. In haar vragen uit Bea zorgen 
over de openingstijden tot 1:00 en het verwijderen van fietsbeugels. Beide 
maatregelen zijn nadelig voor studenten die in het Dwaalgebied wonen en 
horecabezoekers. Daarnaast zouden er juist meer fietsbeugels komen in het gebied. 
Bea heeft het college schriftelijk bevraagd over het fietsparkeerplan, de locaties van 
verwachte extra fietsbeugels, redenen voor verwijdering van bestaande beugels, 
mogelijke toevoeging van blauwe fietsparkeervakken en regels daarvoor. Ze vraagt 
ook of de gemeente anders omgaat met fietsen van bewoners van het gebied en of 
er extra parkeergelegenheid komt voor horecabezoekers na 1:00. 
 
Vragen over ‘bènkskes’ beantwoord, PvdA stelt vervolgvragen 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 17-1-2024 – Link naar artikel 
 
In oktober 2023 stelde Stefan een eerste set vragen over de slechte staat van de 
Tilburgse bènkskes. De antwoorden op deze vragen riepen nieuwe vragen bij hem 
op. De opmerkingen van het college over de beperkte bijdrage die social sofa’s 
hebben, wekken twijfels over de waardering voor dit initiatief. Stefan wil weten of het 
college van mening is dat verwijdering slechts in bijzondere gevallen moet 
plaatsvinden. Ook vraagt de PvdA naar het huidige budget voor reparaties en het 
moment van voltooiing van het onderzoek naar mogelijke onderhoudsmanieren. 
Daarnaast dringt de partij aan op een voorstel van het college voor structureel 
onderhoud en beheer van de bankjes. De bewering dat de gemeente eigenaar is, 
wordt door de PvdA als onlogisch beschouwd, aangezien de bankjes worden 
gekocht door particulieren of organisaties, wat vragen oproept over het eigendoms- 
en beheerstructuur. De PvdA wil opheldering over deze constructie en de mogelijke 
gevolgen voor het beheer en onderhoud van de bankjes. 
 
Bijverdienpremie verdient een tweede kans 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 19-1-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA Tilburg pleit voor de herintroductie of permanente invoering van de 
'bijverdienpremie,' een geldbedrag voor mensen in de bijstand die parttime gaan 
werken. De premie heeft geen invloed op toeslagen en voorkomt een armoedeval, 
waardoor het voor mensen gemakkelijker wordt om uit de bijstand te komen. Tilburg 
stopte haar proef met de bijverdienpremie. Nu komen er uit andere gemeenten 
succesverhalen. PvdA-raadslid Stefan stelt daarom vragen aan het college over het 
verschil in beoordeling en vraagt om een analyse van de succesfactoren in 
gemeenten waar de premie wel succesvol is ingevoerd. Stefan pleit ervoor om, op 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/fietsparkeren-in-het-dwaalgebied-ondanks-nieuwe-fietsenstalling-soms-nog-steeds-moeilijk/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/vragen-over-benkskes-beantwoord-pvda-stelt-vervolgvragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/bijverdienpremie-verdient-nieuwe-kans/
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basis van geleerde lessen, een nieuwe proef in Tilburg op te zetten of de premie 
permanent in te voeren. 
 
150 nieuwe sociale huurwoningen voor jongeren in High Lane 
Collegebesluit – 22-1-2024 – Link naar artikel 
 
De recent opgeleverde woontoren High Lane, naast het Spoorpark, bestaat uit 150 
sociale huurwoningen. In tegenstelling tot gebruikelijke toewijzing op inschrijfduur, 
kozen de gemeente en TBV Wonen voor selectie op basis van motivatie, vooral om 
jongeren met beperkte inschrijfduur kansen te bieden. Van de appartementen, 
variërend van 50 tot 80 vierkante meter, zijn er 50 gereserveerd voor zelfstandig 
wonende bewoners met een zorgvraag. De toren, opgeleverd eind 2023, bevordert 
het doel van passend en betaalbaar wonen voor iedereen in Tilburg, een prioriteit 
voor de PvdA Tilburg. 
 
Vergunning kamerverhuurpand Hornstraat niet in orde: wat nu? 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 22-1-2024 – Link naar artikel 
 
De Raad van State heeft bepaald dat een woning in de Hornstraat in Tilburg niet 
langer voor kamerverhuur mag worden gebruikt, nadat omwonenden bezwaar 
maakten tegen geluidsoverlast en aantasting van hun wooncomfort. In 2020 
verleende de gemeente een omzettingsvergunning, maar deze bleek in strijd met het 
bestemmingsplan. PvdA-raadslid Bea vraagt het college naar de gevolgen van deze 
uitspraak, met specifieke aandacht voor de bewoners van het pand en mogelijke 
vergelijkbare gevallen in Tilburg. Ze wil weten of en hoe het beleid rond 
kamerverhuurpanden wordt beïnvloed en of de gemeente vaker onderzoek zal doen 
naar de gevolgen voor het woon- en leefklimaat bij vergunningsaanvragen. 
 
Oplossing voor ‘verkeerschaos’ rondom De Elzen in zicht 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 23-1-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA-fractie heeft herhaaldelijk gewezen op de gevaarlijke drukte rond 
basisschool De Elzen in de Elzenstraat, vooral tijdens het begin en einde van de 
schooldag. Ze voerden gesprekken met de schooldirectie en ouders, en Bea en 
Stefan stelde op basis hiervan vragen aan het college. Het college gaf aan op de 
hoogte te zijn van de problemen, en positief te staan tegenover het omvormen van 
de Elzenstraat tot een schoolstraat en het creëren van een 'kiss-and-ride'-strook op 
de Noordhoekring. Deze maatregelen beogen de verkeerschaos op te lossen en de 
veiligheid te waarborgen. 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/150-nieuwe-sociale-huurwoningen-voor-jongeren-in-woontoren-high-lane/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/vergunning-kamerverhuurpand-aan-de-hornstraat-niet-in-orde-wat-nu/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-oplossing-voor-verkeerschaos-rondom-basisschool-de-elzen/
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College gaat verloederde panden in Tilburg actief aanpakken 
Collegebesluit – 23-1-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA vindt verloedering en langdurige leegstand van panden in Tilburg niet 
acceptabel vanwege hun onveiligheidsgevoel en bijdrage aan woningnood. Bea 
diende tijdens de begrotingsbehandeling 2023 een motie in tegen leegstand, die 
werd aangenomen. Het college werkt nu aan het project 'Aanpak verloederde 
panden', waarbij een Tilburgse definitie van verloedering is vastgesteld en een Top 
13 verloederde panden is geïdentificeerd. Instrumenten zoals gesprekken met 
eigenaren en leegstandsverordeningen worden gebruikt om verloedering aan te 
pakken. Het college zal besluiten over de inzet van (nieuwe) instrumenten en 
mogelijke extra middelen, in lijn met de PvdA-motie. 
 
Eerste stappen benoemen en aanpakken femicide worden gezet 
Collegebesluit – 24-1-2024 – Link naar artikel 
 
In juli 2023 werd een motie om femicide te onderzoeken en voorkomen unaniem 
aangenomen in de Tilburgse raad. Het college geeft nu een update over de 
uitvoering van de motie, waarbij het benoemen en aanpakken van femicide als 
probleem en taboe centraal staat. Femicide, het doden van vrouwen vanwege hun 
geslacht, is lastig in kaart te brengen vanwege de afwezigheid van een eenduidige 
definitie en gebrek aan aparte statistieken. Het college gaat nu concrete stappen 
nemen, zoals nauwkeurigere registratie door de politie, bewustwordingstrainingen 
door het Regionaal Expertisecentrum Huiselijk Geweld en Kindermishandeling, en 
het opzetten van een campagne en platform in 2024-2025. PvdA-raadslid Aziza, die 
met haar column aandacht probeerde te vestigen op het probleem, waardeert de 
aandacht voor femicide en de genomen stappen om het taboe te doorbreken. 
 
Het Huurteam gaat door, en blijft huurders bijstaan bij misstanden 
Collegebesluit – 25-1-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA in Tilburg blijft zich inzetten tegen misstanden in huisvesting, waaronder 
discriminatie, te hoge huurprijzen en onterechte servicekosten. Het Huurteam, dat in 
juli 2021 werd opgericht, heeft in haar tweede jaar 1921 meldingen ontvangen, 
waarvan 877 als misstanden zijn beoordeeld. Het team helpt huurders bij het 
afdwingen van hun rechten, zoals het aanpakken van achterstallig onderhoud en 
onterechte kosten. De evaluatie van het tweede jaar heeft geleid tot positieve 
resultaten, waardoor het Huurteam in 2024 wordt voortgezet. Het team doet bij de 
evaluatie aanbevelingen aan het college, zoals proactiever gebruik van wetten, 
vergunningen voor verhuurders, en betere informatievoorziening. Wethouder Yusuf 
Çelik is blij met de voortzetting van het Huurteam en benadrukt de inspanningen om 
het PvdA-standpunt van goed en betaalbaar wonen voor iedereen te realiseren. 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/college-gaat-verloederde-panden-in-tilburg-actief-aanpakken/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/eerste-stappen-om-femicide-in-tilburg-te-benoemen-en-aan-te-pakken-gezet/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/blog-van-aziza-het-verhaal-van-yke/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/het-huurteam-gaat-door-en-blijft-huurders-bijstaan-bij-misstanden/
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Aankaarten van de verslechtering van Natura 2000-gebieden  
Schriftelijke vragen – Bea Mieris  – 30-1-2024 – Link naar artikel 
 
Het rapport van de Ecologische Autoriteit wijst op de verslechtering van Natura 
2000-gebieden, inclusief die rond Tilburg. De PvdA benadrukt het belang van 
gezonde natuur en stelde samen met GroenLinks vragen over de situatie en 
mogelijke verbeteringen. Verzuring, vermesting en verdroging hebben de staat van 
deze beschermde gebieden aangetast, wat niet alleen schadelijk is voor de natuur 
maar ook voor mens en dier. De Ecologische Autoriteit adviseert meer onderzoek en 
extra maatregelen voor herstel, inclusief omliggende gebieden. PvdA en GroenLinks 
vragen het college om specifieke acties voor natuurherstel en de impact op lokale 
projecten, en willen dat de gemeenteraad betrokken wordt bij dit proces. 
 
Starterslening wordt verruimd 
Collegebesluit – 16-2-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA benadrukt het belang van passende en betaalbare woningen voor alle 
inwoners. De starterslening, ingevoerd in 2020, wordt verhoogd van 30.000 naar 
35.000 euro. Dit vergroot de toegang tot de woningmarkt voor meer mensen, 
waardoor ze een geschikte woning kunnen vinden. De PvdA is tevreden met hoe het 
college het streven naar passend en betaalbaar wonen uitvoert. De voorwaarden 
voor de lening worden daarnaast uitgebreid, waardoor ook voormalige inwoners die 
vier jaar binnen de laatste tien jaar in Tilburg hebben gewoond, er aanspraak op 
kunnen maken. Dit maakt het mogelijk voor oud-inwoners om terug te keren naar 
Tilburg. 
 
Vragen over de boetes op het lenen van boeken 
Mondelinge vragen – Stefan Jansen – 19-2-2024 – Link naar artikel 
 
Bibliotheek Midden-Brabant schafte begin 2024 boetes af voor jeugd-, jongeren- en 
scholierenabonnementen, en veel bibliotheken hebben zelfs alle boetes geschrapt. 
Andere methoden om boeken terug te krijgen blijken beter te werken. De PvdA 
Tilburg benadrukt het belang van toegankelijk lezen voor iedereen, en vindt dat 
boetes hiervoor een drempel vormen. Daarom stelde Stefan vragen aan het college. 
Hoewel het college niet direct kan ingrijpen, kan het pleiten voor afschaffing van 
boetes in gesprekken met bibliotheken. Het college benadrukt dat boetes niet 
bedoeld zijn als verdienmodel, maar om boeken terug te krijgen. De Bibliotheek 
Midden-Brabant overweegt een boetevrije abonnementsvorm, wat wel impact kan 
hebben op inkomsten. 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/de-natuur-rondom-tilburg-staat-onder-druk-pvda-en-groenlinks-stellen-vragen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/een-passende-en-betaalbare-woning-met-de-verruimde-starterslening/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/boetes-bij-de-bibliotheek-niet-meer-van-deze-tijd
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Soepele overgang van Paleisje naar Huis van de Democratie 
Mondelinge vragen – Stefan Jansen – 19-2-2024 – Link naar artikel 
 
Het Paleis-Raadhuis, bekend als het 'Paleisje', wordt omgebouwd tot het 'Huis van 
de Democratie'. Vanwege deze verbouwing zal het Paleisje binnenkort voor langere 
tijd sluiten. Stefan stelde daarom vragen over de sluiting en de gevolgen ervan, met 
nadruk op een soepele overgang voor gebruikers van het Paleisje. Het college geeft 
aan dat de sluiting naar verwachting in het tweede kwartaal van 2024 zal 
plaatsvinden, nadat de raad toestemming heeft gegeven voor de verbouwing. Stefan 
suggereert alternatieve locaties voor evenementen tijdens de verbouwing, zoals het 
Stadskantoor en de Stadswinkel. Het college bevestigt dat deze opties worden 
besproken, maar acht verder onderzoek niet nodig. Stefan vraagt ook naar de 
mogelijkheid van een directe verbinding tussen het Willemsplein en het 
Stadskantoor, maar het college geeft aan dat de huidige toegangssituatie als meest 
wenselijk wordt beschouwd. 
 
Dorpen voortaan thuis in skyline Tilburg 
Motie ingevuld – Stefan Jansen – 20-2-2024 – Link naar artikel 
 
De gemeente Tilburg omvat niet alleen de stad Tilburg, maar ook de dorpen 
Biezenmortel, Berkel-Enschot en Udenhout. De oude communicatieskyline van 
Tilburg benadrukte echter alleen elementen van Tilburg. De PvdA streeft ernaar dat 
de gemeente voor alle inwoners herkenbaar is. PvdA-raadslid Stefan Jansen diende 
een motie in tijdens de behandeling van de Perspectiefnota 2024 om de skyline aan 
te passen en elementen uit de dorpen toe te voegen. Het college nam de motie 
direct over en paste de skyline aan voor diverse communicatie-uitingen, inclusief e-
mails, presentaties en gemeentelijke voertuigen. De aanpassingen omvatten iconen 
van de dorpen Biezenmortel, Berkel-Enschot en Udenhout. De nieuwe skylines zijn 
bij het artikel op de website te vinden. 
 
Sociale invoering van nul-emissiezone afdwingen 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 27-2-2024 – Link naar artikel 
 
Op 1 januari 2025 wordt in de binnenstad van Tilburg een nul-emissiezone 
ingeveord. Dat is bevorderlijk voor gezondheid en welzijn. Echter vrezen 
ondernemers voor hun continuïteit. De PvdA deelt hun bezorgdheid over de impact 
van de nul-emissiezone op ambulante handel in de binnenstad. De PvdA pleit 
daarom voor een sociale invoering waarbij bedrijvigheid en werkgelegenheid 
behouden worden. Bea Mieris vraagt het college over de communicatie met 
ondernemers, uitzonderingen voor schoon vervoer en de potentiële effecten op 
lokale handel. Handhaving gebeurt met kentekenchecks, maar er zijn vragen over 
buitenlandse voertuigen en voertuigen van bewoners. Ook vraagt Bea hoe het staat 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/zorgen-voor-een-soepele-overgang-van-paleisje-naar-huis-van-de-democratie
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/dorpen-voortaan-thuis-in-skyline-gemeente-tilburg/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-wil-een-sociale-invoering-van-de-nul-emissiezone/
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met de voorbereidingen op de hogere parkeerdruk buiten de binnenstad door deze 
nul-emissiezone. 
 
Gebruik van AIO voor ouderen verhogen 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 5-3-2024 – Link naar artikel 
 
Mensen met onvolledige AOW kunnen Aanvullende Inkomensondersteuning 
Ouderen (AIO) ontvangen, soms honderden euro's per maand. Echter, ongeveer 
30% die er recht op heeft maakt er geen gebruik van. PvdA Tilburg wil betere 
communicatie naar rechthebbenden om dit percentage te verhogen. De wethouder 
overweegt manieren om deze groep te bereiken, maar privacyregels belemmeren 
directe benadering. Een pilot tussen SVB en UWV zocht naar manieren om binnen 
deze regels toch het gebruik te verhogen. Stefan vroeg het college of het een 
soortgelijke pilot kan opzetten. Het college kan dit niet doen vanwege een gebrek 
aan gegevens. Andere stappen om het gebruik te vergroten omvatten 
bewustwording vergroten bij partners en gemeentemedewerkers, en verbetering van 
communicatie over regelingen, waarbij AIO een focus is.  
 
Veiligheid omwonenden en bezoekers coffeeshop Caza waarborgen 
Mondelinge vragen – Aziza Aboulkacem – 8-4-2024 – Link naar artikel 
 
Coffeeshop Caza aan de Gasthuisring had in 2023 te maken met vijf pogingen tot 
aanslag. De coffeeshop was al een aantal keer tijdelijk gesloten, en er liep ook een 
politieonderzoek. Begin april werd er een bewaker beschoten, wat het zevende 
incident in twee jaar was. Aanleiding voor Aziza om vragen te stellen over de situatie 
en mogelijke maatregelen om de veiligheid te waarborgen te stellen. Zo vroeg ze wat 
het college doet om vandalisme en aanslagen te voorkomen, waarbij de 
burgemeester de tijdelijke sluitingen, onderzoek en verplichte beveiliging noemt. 
Aziza stelde haar vragen op 8 april. Kort daarna heeft de burgemeester het gebied 
rond Caza aangewezen als veiligheidsrisicogebied, waardoor de politie preventief 
mag fouilleren en auto's mag doorzoeken. 
 
Oplevering 96 woningen voor spoedzoekers in 't Kompas op Zuid 
Collegebesluit – 15-4-2024 – Link naar artikel 
 
In april 2024 ontvingen 96 nieuwe bewoners hun huissleutel voor 't Kompas op Zuid.  
Het complex aan de Ringbaan-Zuid is voornamelijk bedoeld voor spoedzoekers 
(bijvoorbeeld mensen die na een scheiding of faillissement snel een betaalbare 
woning zoeken) en mensen die hun zorgtraject af hebben gerond en weer 
zelfstandig gaan wonen. De 96 bewoners werden geselecteerd via 
motivatiegesprekken. Het complex is duurzaam en herbruikbaar, en biedt haar 
bewoners kwalitatief hoogwaardige woningen. Een ontmoetingsruimte en actief 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/het-gebruik-van-de-aanvullende-inkomensondersteuning-voor-ouderen-verhogen/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-stelt-vragen-over-veiligheid-rondom-coffeeshop-caza/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/oplevering-van-wooncomplex-t-kompas-op-zuid-aan-ringbaan-zuid/
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beheer vanuit Tiwos en ContourdeTwern moet sociale interactie bevorderen. De 
nadruk ligt daarbij op gemeenschapsvorming en wederkerigheid. 
 
Poort van Stappegoor: startschot 1000 woningen Stappegoor 
Collegebesluit – 15-4-2024 – Link naar artikel 
 
Stappegoor ondergaat een transformatie. In totaal zullen er de komende jaren 
ongeveer 1000 woningen worden toegevoegd aan het gebied. Met de bouw van De 
Poort van Stappegoor, gelegen op de hoek van Ringbaan-Zuid en Stappegoorweg, 
is het startschot gegeven. Het appartementencomplex is eind 2026 gereed en omvat 
206 woningen, waarvan 60% sociale huur is. Het vormt een toegangspoort tot 
Stappegoor en biedt ruime parkeergelegenheid en een gemeenschappelijke tuin. 
Deze ontwikkeling valt samen met diverse andere bouwprojecten in het gebied, 
waaronder de Curlinghof en Appenijnenhof. 
 
College deelt zorgen over openbare toiletten en belooft beterschap 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 7-5-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA Tilburg vindt het belangrijk dat openbare toiletten in Tilburg voor iedereen 
vindbaar en toegankelijk zijn. Veel toiletten zijn moeilijk te vinden en werken nog met 
muntgeld. Stefan stelde vragen over de vindbaarheid en toegankelijkheid. Het 
college erkent de verbeterpunten en zal de suggesties meenemen in een 
locatieonderzoek dat voor in de zomer van 2024 is afgerond. Er wordt gekeken naar 
betere bewegwijzering, uniforme uitstraling, en digitale betaalmogelijkheden. Het 
college onderzoekt ook betere zichtbaarheid in gebouwen zoals het Stadhuis en bij 
het Pieter Vreedeplein. Toegankelijkheid in nieuwe parkeergarages en 
kinderboerderijen wordt verbeterd. Tilburg gaat zo werken aan inclusieve en gastvrije 
openbare toiletten. 
 
PvdA dient verzoek voor update over schuldenaanpak in  
Informatiebijeenkomst – Stefan Jansen – 22-5-2024 – Link naar artikel 
 
Het gaat goed met de schuldenaanpak in Tilburg; de stad is een landelijke koploper. 
De gemeenteraad was tijdens deze raadsperiode echter nog niet bijgepraat over de 
voortgang. Daarom diende Stefan, samen met negen andere partijen, een verzoek in 
om geïnformeerd te worden over de huidige stand van zaken. De indieners wilden 
onder andere inzicht in de cijfers van de afgelopen vijf jaar, de effectiviteit van 
vroegsignalering, en de ondersteuning van specifieke groepen zoals jongeren en 
ouderen. Ook vroegen ze naar de aanpak voor gedupeerden van de toeslagenaffaire 
en lessen van andere gemeenten. 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/de-poort-van-stappegoor-startschot-van-1000-nieuwe-woningen-voor-stappegoor/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/college-deelt-de-zorgen-van-de-pvda-over-openbare-toiletten-en-belooft-beterschap/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-dient-verzoek-voor-update-over-schuldenaanpak-in-tilburg-moet-koploper-blijven/
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PvdA stelt nieuwe vragen ruimhartige invoering nul-emissiezone 
Schriftelijke vragen – Bea Mieris – 23-5-2024 – Link naar artikel 
 
Op 1 januari 2025 wordt het gebied binnen de Tilburgse ringbanen en in de wijken 
Jeruzalem en Armhoef een nul-emissiezone. Dit moet het klimaat verbeteren, de 
luchtkwaliteit verhogen en de leefbaarheid vergroten. Hoewel de PvdA de voordelen 
erkent, zijn er zorgen van ondernemers over de financiële gevolgen. Raadslid Bea 
Mieris stelde in maart vragen hierover en stelde in mei nieuwe vragen. Ondanks 
maatwerkadviezen maken zzp’ers, kleine ondernemers en marktkooplui zich zorgen 
over de overgang naar schoon vervoer. Bea vroeg of het college bereid is ruimhartig 
om te gaan met deze zorgen en extra tijd te geven aan wie financieel nog niet kan 
overstappen op elektrisch vervoer. Ook vroeg ze naar ondersteuning voor startende 
ondernemers en benadrukte het belang van specifieke ontheffingen om 
faillissementen te voorkomen. 
 
Problemen rondom veiligheid en gebruik van sporthallen 
Schriftelijke vragen – Sofie Meeuwissen – 23-5-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA constateerde problemen bij sporthal De Drieburcht en andere 
sportaccommodaties. Gebruikers klaagden over hoge temperaturen in de zomer, 
traag opgepakte meldingen (zoals legionella) en gebrekkige communicatie met de 
gemeente. Sofie vroeg het college om maatregelen tegen de hitte en betere 
communicatielijnen. Daarnaast waren er klachten over onvoldoende bezetting door 
conciërges, vooral in het weekend, wat het schoonmaakniveau aantastte. Deze 
problemen doen zich ook voor bij De Schelf in Berkel-Enschot en De Roomley in 
Udenhout. Sofie vroeg of het college deze problemen erkent en hoe ze een gezond 
binnenklimaat in sportaccommodaties waarborgt, ongeacht het seizoen. 
 
Verbeterplan voor minima-regelingen na PvdA-motie 
Motie ingevuld – Stefan Jansen – 29-5-2024 – Link naar artikel 
 
De gemeente Tilburg heeft veel regelingen voor minima-huishoudens, uitgevoerd 
door diverse instanties met verschillende eisen en procedures. Eind 2022 diende 
Stefan een motie in voor een overzicht en vereenvoudiging van deze regelingen. 
Eind 2023 werd het overzicht gepubliceerd op de gemeentelijke website. Het plan 
voor vereenvoudiging van het systeem is er nu ook. Het college stelt in het 
verbeterplan een digitaal loket, een papieren boekje, en inloopspreekuren voor. 
Mogelijkheden voor automatische toekenningen en vooraf ingevulde formulieren 
worden ook onderzocht. Evaluatie van het beleid volgt in het najaar van 2024. 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-stelt-nieuwe-vragen-over-ruimhartige-invoering-nul-emissiezone/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/pvda-kaart-problemen-rondom-veiligheid-en-gebruik-van-sporthallen-in-tilburg-aan/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/verbeterplan-voor-minima-regelingen-drempels-verlaagd-zichtbaarheid-verhoogd/
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PvdA stelt vragen over huisartsenzorg en rol van private equity 
Schriftelijke vragen – Stefan Jansen – 3-6-2024 – Link naar artikel 
 
Tilburg groeit de komende jaren fors, met duizenden nieuwe woningen. De PvdA 
maakt zich zorgen over de druk op huisartsen, waar het mogelijke faillissement van 
de private equity-huisartsenketen Co-Med aan bij kan dragen. Stefan heeft vragen 
gesteld aan het college over huisartsenzorg in het algemeen, en Co-Med specifiek. 
Hij vroeg of huisartsen bij de planvorming van nieuwe woningen worden betrokken 
en of de gemeente ondersteuning biedt voor meer praktijkruimte. Ze willen cijfers 
over de huidige huisartsenzorg, het aantal mensen zonder huisarts, en het aantal 
huisartsen dat met pensioen gaat. Ook vroeg hij hoe de gemeente omgaat met de 
toenemende rol van private equity in de zorg, de financiële positie van Co-Med, en 
de gevolgen voor patiënten bij een faillissement van Co-Med-locaties. 
 
Tilburg fysiek en digitaal toegankelijker na inzet PvdA 
Motie ingevuld – Stefan Jansen – 13-6-2024 – Link naar artikel 
 
De PvdA Tilburg wil dat de gemeente beter toegankelijk wordt voor alle inwoners. 
Tijdens de begrotingsbehandeling van 2023 diende de PvdA daarom een motie in 
om de fysieke en digitale toegankelijkheid in de gemeente te verbeteren. Het college 
heeft nu een ambitieus verbeterplan gepresenteerd voor een publieksvriendelijkere 
inrichting van straten, gebouwen en gemeentelijke websites. Ook gaat de gemeente 
intensiever samenwerken met Toegankelijk Tilburg om te onderzoeken waar er 
toegankelijkheidsproblemen zijn. De gemeente wil met deze inzichten de 
toegankelijkheid van Tilburg verbeteren, en zal hierbij samenwerken met 
ervaringsdeskundigen van Toegankelijk Tilburg. 
 
Succesvolle landelijke proef met gratis kranten landt ook in Tilburg 
Mondelinge vragen – Stefan Jansen – 17-6-2024 – Link naar artikel 
 
De Gelderlander hield een proef met gratis kranten voor minima. DPG Media, 
uitgever van het Brabants Dagblad, sloot zich hierbij aan. Uit onderzoek blijkt dat 
gratis kranten mensen beter geïnformeerd maken en hun betrokkenheid vergroten. 
De PvdA Tilburg vindt toegang tot betrouwbare informatie belangrijk en stelde 
daarom mondelinge vragen aan het college om deze proef in Tilburg uit te breiden. 
De wethouder deed toezeggingen: de gemeente start in juni een kleinschalige proef 
met DPG Media via de Quiet Community Tilburg en onderzoekt verdere 
mogelijkheden tot het verstrekken van gratis kranten aan minima. 
 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/co-med-staat-op-omvallen-pvda-tilburg-stelt-vragen-over-tilburgse-huisartsenzorg-en-de-rol-van-private-equity/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-wordt-fysiek-en-digitaal-toegankelijker-na-inzet-pvda-fractie/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/tilburg-wordt-fysiek-en-digitaal-toegankelijker-na-inzet-pvda-fractie/
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Busabonnement voor de Meedoenregeling-doelgroep 
Motie – Bea Mieris – 20-6-2024 – Link naar artikel 
 
Tilburgers met een laag inkomen tot 120% van het sociaal minimum kunnen 
deelnemen aan de Meedoenregeling, waarbinnen ze onder andere voor een Arriva-
busabonnement kunnen kiezen. Omdat (openbaar) vervoer een basisbehoefte is, en 
mensen binnen de Meedoenregeling vaak geen auto hebben, wil de PvdA dit 
verbeteren. De motie vraagt het college te onderzoeken of mensen die in 
aanmerking komen voor de Meedoenregeling een busabonnement kunnen krijgen of 
aanschaffen voor een laag bedrag. De Meedoenregeling kan dan gebruikt worden 
voor andere activiteiten, zoals cultuur, sport en recreatie. De motie is aangenomen 
door de raad. 
 
Permanente invoering van de bijverdienpremie 
Motie – Stefan Jansen – 20-6-2024 – Link naar artikel 
 
Armoede is een groeiend probleem in Tilburg. Voor wie kan werken, is een baan 
vaak de beste manier om hieruit te ontsnappen. Echter loont werken niet altijd: de 
financiële situatie gaat er niet altijd op vooruit als iemand (deeltijd) gaat werken 
vanwege het verlies van toeslagen. Om dit aan te pakken, heeft de PvdA 
een motie ingediend. De motie roept het college op om de bijverdienpremie in te 
voeren voor inwoners die vanuit de bijstand aan het werk gaan. Deze premie zorgt 
voor extra inkomen dat niet met toeslagen wordt verrekend en helpt mensen 
daardoor om weer aan het werk te gaan. De motie vraagt ook om automatische 
uitbetaling en brede communicatie over de premie. De motie is aangenomen. 
 
Monitoring en aanpak van segregatie in het onderwijs 
Motie – Stefan Jansen – 20-6-2024 – Link naar artikel 
 
Uit onderzoek blijkt dat mensen met verschillende achtergronden elkaar steeds 
minder tegenkomen. Dit geldt ook voor kinderen en jongeren in het onderwijs. Dit 
heet onderwijssegregatie: de ongelijke verdeling van leerlingen van verschillende 
achtergronden over scholen. Om dit aan te pakken, heeft de PvdA een motie 
ingediend. De motie roept het college op om een segregatiemonitor in te voeren voor 
het primair en voortgezet onderwijs. Deze monitor helpt de gemeente inzicht te 
krijgen in de mate van segregatie en om effectieve maatregelen te nemen. De motie 
vraagt ook om nadat de monitor bekend is, het gesprek in de raad aan te gaan of 
een plan van aanpak met concrete en meetbare doelen wenselijk is. De motie is 
aangenomen. 
 
 
 

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/moties-perspectiefnota-2025-pvda-zet-zich-in-voor-bijverdienpremie-toegankelijk-ov-arbeidsmigranten-en-veel-meer/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/moties-perspectiefnota-2025-pvda-zet-zich-in-voor-bijverdienpremie-toegankelijk-ov-arbeidsmigranten-en-veel-meer/
https://tilburg.pvda.nl/nieuws/moties-perspectiefnota-2025-pvda-zet-zich-in-voor-bijverdienpremie-toegankelijk-ov-arbeidsmigranten-en-veel-meer/
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Aanpakken slechte behandeling arbeidsmigranten  
Motie – Bea Mieris – 20-6-2024 – Link naar artikel 
 
In Tilburg werken naar schatting 10.000 arbeidsmigranten. De gemeente heeft 
verschillende taken ten aanzien van arbeidsmigranten, die zijn vastgelegd in een 
regionaal afsprakenkader. Echter zijn de omstandigheden voor arbeidsmigranten 
nog lang niet altijd op peil. Om de omstandigheden te verbeteren, heeft de PvdA 
een motie ingediend. De motie roept het college op om nog dit jaar een 
klankbordgroep van arbeidsmigranten op te richten. Deze groep zal meedenken over 
beleidsontwikkeling en -uitvoering. Daarnaast roept de motie op om in 2025 een 
convenant op te stellen met werkgevers, uitzendbureaus en huisvesters. Het doel is 
arbeidsmigranten welkom te heten en een menswaardig bestaan te bieden. De 
motie is aangenomen. 
 
 
  

https://tilburg.pvda.nl/nieuws/moties-perspectiefnota-2025-pvda-zet-zich-in-voor-bijverdienpremie-toegankelijk-ov-arbeidsmigranten-en-veel-meer/
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Nawoord 
 
In dit jaarverslag heb je onze inzet in het tweede politieke jaar van de raadsperiode 
2022-2026 kunnen teruglezen. Mocht je nog beter op de hoogte willen blijven, neem 
dan eens een kijkje op onze Facebook, LinkedIn of Instagram. Hier krijg je nog 
eerder het laatste nieuws. Op onze website is ook alles terug te vinden, van artikelen 
tot evenementen. Als je wilt communiceren met andere leden, kun je ook nog 
toetreden tot onze besloten Facebook-groep of de WhatsApp-community. Hier 
worden interessante evenementen en nieuwtjes gedeeld door PvdA Tilburg-leden, 
maar ook door het bestuur, onze (burger)raadsleden en onze wethouder. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=fdad413e137c899c054dbe0d267bf48f&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=f250be0db5d0dba0622720c16e34d103&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=739ed745898e76ae79750fb2d63b2073&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=c5da175369436dd3f221c42f8f197629&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=ef340b2fd8f5e6092f50a8289920db94&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s
https://mijn.pvda.nl/?max_wp_mail_redirect=a6cd8bdf7a788c52e749f05a3140cce3&id=105850&m=emVkcGVsbGVuYWFyc0B1cGNtYWlsLm5s

